
 

 

 

  

 

 

 

Interpellation till regionstyrelsens ordförande Mikael Johansson (M) 

Äntligen en ny familjecentral på Teleborg – 

men hur ska den finansieras? 

För att ge alla barn bästa möjliga start i livet är det viktigt att hitta de 

familjer som behöver särskild stöttning så tidigt som 

möjligt. Familjecentraler, där kommunens öppna förskola och 

socialtjänst samverkar med regionens hälso- och sjukvård, är en naturlig 

mötesplats för att erbjuda ett sådant stöd. Det är ett unikt sätt att hitta 

smidiga lösningar och samarbeten som underlättar för familjer och 

förebygger ohälsa bland barn och unga. Därför vill vi socialdemokrater 

starta fler familjecentraler runt om i länet.  

 

I många år har Socialdemokraterna både i Region Kronoberg och i Växjö 

kommun drivit frågan om en familjecentral på Teleborg och avsatt 

pengar till det i våra budgetförslag. Tyvärr utan tillräckligt medhåll för 

att det skulle bli verklighet. Vi blev därför väldigt glada att det 

moderata styret i såväl regionen som kommunen nu är överens med oss 

och i januari 2020 meddelade att det blir en ny familjecentral på 

Teleborg.  

 

Vi socialdemokrater är oerhört måna om att satsningen på en 

familjecentral på Teleborg verkligen blir av och blir långsiktig. Det 

finns dock, vad vi kan se, inga särskilda pengar avsatta för ändamålet i 

det moderatledda styrets budget för Region Kronoberg 2020. 

 

Med anledning av ovanstående undar jag: 

1. Vad beräknas uppstartskostnad och kommande driftskostnad bli? 

2. Hur ska den nya familjecentralen på Teleborg i Växjö finansieras? 
 

Henrietta Serrate (S) 
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